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Närvarolista 

Beslutande  

Ledamöter Åsa Evaldsson (M), Ordförande 
Lars Sager (M)    §§145--153 
Silke Jacob (C), 1:e vice ordförande 
Lars-Olof  Wretling (L) 
Stefan Österhof (S), 2:e vice ordförande §§151--165 
Rune Kronkvist (S) 
Tony Holgersson (SD) 
Tim Aulin (SD) 
 

Tjänstgörande ersättare Martin Moberg (S) §§ 145—150 
Kenth Carlsson (M) 
Robin Bowin (V) 
Johnny Håkansson (S) 
Svetlana Leuchuk (M) 
Jesper Grönblad (SD) 
Louise  Edlund (M)  §§ 154--165 

Övriga närvarande  

Ersättare Louise  Edlund (M)  §§145--153 
Martin Moberg (S)  §§151--165 
Eva Kihlström-Widstrand (SD) 

Tjänstemän Tobias Ekblad, förvaltningschef 
RosMarie Ronnehed, nämndsekreterare UN 
Jeanette Mauritzsson, ekonom 
Gunilla Johansson, ekonom 
Ronny Mattsson, verksamhetschef gymnasiet 
Ann-Charlotte Wernered, verksamhetschef förskola 
Erica Hallberg, verksamhetsutvecklare 
Tina Sand, speciallärare RoS-Teamet 
Annika Forss, kvalitetsutvecklare 
Maria Sjölund, kvalitetsutvecklare 
Lova Necksten, kvalitetsutvecklare 
 

Övriga Fredrika Ter-Bosch Bjurek, Lärarnas Riksförbund  
Sonja Stranne, Lärarförbundet 
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Övrigt Utbildningsnämnden sept 2022 .................................................. 43 

 

Vi
sm

a 
Ad

do
 ID

-n
um

m
er

 : 
a6

2f
f3

66
-f

df
c-

4f
a5

-9
16

0-
49

5d
fa

b0
a3

b7



 

Utbildningsnämnden 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

5(44) 
2022-09-22  

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 145 Dnr 2022-000023 004 

Fastställande av dag för justering 
 

Sammanfattning  
2:e vice ordförande Stefan Österhof (S) har utsetts som ordinarie justerare jämte 
nämndsordföranden Åsa Evaldsson (M) att justera utbildningsnämndens 
protokoll under mandatperioden 2019-2022. 

Nämndsledamot Rune Kronkvist (S) utses jämte ordföranden justera dagens 
nämndsprotokoll. 

      

Bedömning 
Vid frånvaro utses ersättare. Nämndsprotokollen signeras digitalt. 

      

Förslag till beslut 
Utbildningsnämnden föreslås besluta att nämndsprotokollet justeras 2022-09-29 
genom digital signering. 

      

Deltar i debatten 
 

Beslut 
 

Utbildningsnämnden beslutar att nämndsprotokollet justeras 2022-09-29 genom 
digital signering. 

________________ 

 

 

Exp: 

Akten 
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§ 146 Dnr 2022-000024 004 

Godkännande av dagordning 
 

Sammanfattning  
Utbildningsnämndens dagordning/kallelse har behandlats i Ordförandeberedning 
och Beredningsutskott.  

Utbildningsnämnden har tillställts dagordningen i samband med kallelseutskick. 

      

Bedömning 
      

Förslag till beslut 
Utbildningsnämnden föreslås godkänna dagordningen för nämndssammanträdet 
2022-01-20. 

      

Deltar i debatten 
 

Beslut 
 

Utbildningsnämnden godkänner dagordningen. 

________________ 

 

 

Exp: 

Akten 
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§ 147 Dnr 2022-000297 041 

Uppföljning av budget 2022, Tertial 2. 
 

Sammanfattning  
    

Förvaltningschef Tobias Ekblad uppger i genomförd budgetuppföljning Tertial 
2, att prognosen efter tertial 2 visar på ett underskott på 8 229 tkr. En förbättring 
från förra uppföljningen i maj med ca 4 200 tkr.  

   

Bedömning 
Det är framförallt inom förskolan, gymnasieskolan och vuxenutbildningen som 
resultatet har förbättrats. Vakanta tjänster som inte tillsatts, inkomna statsbidrag 
som kan finansiera tjänster, utökat antal utbildningsplatser på Vux samt ett 
pågående arbete att minska kostnader är anledningen till att dessa verksamheter 
går bättre. De interkommunala kostnaderna och ersättning till fristående skolor 
är på totalen nästan oförändrade jämfört med maj månad. 

Inom grundskolan är underskottet fortfarande stort. Där pågår ett arbete med att 
hämta in underskottet men vi ser samtidigt att vi har flera elever med 
extraordinära behov som har behov av en personlig assistent. Det kräver 
förstärkningar som inte finns i tilldelad budget och som måste försökas hämtas 
in.  

De tidigare besparingarna på 14 500 tkr samt den sedan sommaren 
tillkommande besparingen för en strategisk inköpsenhet på 3 578 tkr finns i 
prognosen och är en stor del av minusprognosen. De medel som äskats från 
centrala konton gällande privata förskolan i Kallinge på ca 3 400 tkr är inte 
inräknade i denna prognos då beslut inte är fattat i kommunfullmäktige. Vi ser 
att omvärldsläget påverkar priserna inom våra yrkesprogram och kan påverka 
hyreskostnader på sikt men än så länge är det i mindre omfattning. 

 

Resultaträkning för Utbildningsnämnden genomgicks och kommenterades per 
verksamhets- och enhetsnivå (Vht 410-412, 431-432, 434, 436, 442, 450, 470, 
495 och 751), liksom interkommunala ersättningar och kostnader samt 
investeringsuppföljning. 
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Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamöterna Lars Sager (M), Tony 
Holgersson (SD) och tjänstgörande ersättarna Martin Moberg (S) och Robin 
Bowin (V). 

 

Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) ställer frågan om Utbildningsnämnden kan 
fastställa Budgetuppföljning Tertial 2.     

      

Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
fastställa Budgetuppföljning Tertial 2.      

      

Beslut 
 

Utbildningsnämnden fastställer Budgetuppföljning Tertial 2 och redovisningen 
tas till dagens protokoll. 

 

________________ 

 

 

Exp: 

Kommunstyrelsen/Budgetberedningen 
Tobias Ekblad, Fch/Skolchef  
Johan Sjögren, Ekonomichef 
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§ 148 Dnr 2022-000035 041 

Budgetprocess för Utbildningsnämnden under året 2022. 
 

Sammanfattning  
Förvaltningschef Tobias Ekblad informerade kort angående förvaltningens 
löpande arbete med effektiviseringar; framför allt inom förskolan pg a vikande 
barnantal. Avvecklingsplan finns.  

      

Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      

      

Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      

      

Beslut 
 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 
Ekonomienheten FK 
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§ 149 Dnr 2022-000299 600 

Lägesbild - Information om elevantal inom grundskolan. 
 

Sammanfattning  
Ronneby kommun har idag grundskolor såväl i de centrala delarna av 
kommunen, som på landsbygden. Denna rapport syftar till att visa på hur 
skolorna idag möter det efterfrågade behovet, samt hur prognosen ser ut på 5 års 
sikt.  
      

Bedömning 
I denna sammanställning visas elevunderlaget läsåret 2022/23 samt prognos på 5 års 
sikt. Kartorna visar på samma sätt hur grundskolorna i respektive område klarar att 
hantera det elevunderlag som tillhör upptagningsområdet – nu och på 5 års sikt.  
 
 

 
 

Maxantal elever per skola är beräknat på viss storlek på klasser, klassrum mm.  
 

 

22/23 23/24 24/25 25/26 26/27 27/28 maxantal
244 270 192 201 205 198 ca 175
381 339 263 250 253 261 ca 350
248 247 234 235 228 227 ca 260-280
585 637 485 480 473 440 ca 600-650
119 115 100 90 90 83 ca 90-100

367 363 362 375 ca 600-650
RONNEBYOMR 1577 1609 1641 1619 1611 1584

Espedalsskolan
Fredriksbergsskolan
Hobyskolan
Parkdalaskolan
Saxemaraskolan
Snäckebacksskolan

 

22/23 23/24 24/25 25/26 26/27 27/28 maxantal
81 74 71 73 61 59 ca 100
48 43 38 37 41 35 ca 80
88 74 68 66 64 63 ca 110

120 126 124 128 123 112 ca 110
587 576 560 531 530 553 ca 550
182 171 181 176 167 159 ca 170

Slättagårdsskolan 227 239 241 251 230 216 ca 180
TOTALT 1333 1305 1283 1262 1216 1197

Backarydsskolan
Eringsbodaskolan
Hallabroskolan
Johannishusskolan
Kallingeskolan
Listerbyskolan
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PROGNOS PÅ LÄNGRE SIKT, 5 ÅR 
 
Läsåret 2024/25 är nya Snäckebacksskolan klar och det omfattande projektet 
Framtidens skolor är därmed avslutat.  
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Förslag till beslut 
Föreslås att utbildningsnämnden tar informationen till protokollet.    

   

Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamöterna Lars Sager (M), Lars-
Olof Wretling (SD) och Tony Holgersson (SD). 

 

Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      

      

Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      

      

Beslut 
 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Lotta Kansikas, verksamhetschef Grundskola 
Erica Hallberg, verksamhetsutvecklare 
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§ 150 Dnr 2022-000302 610 

Uppföljning av internkontrollplan september 2022. 
 

Sammanfattning  
Nämnden har sedan tidigare fattat beslut om de risker som ska ingå i 
internkontrollplanen för 2022. Utifrån antagna risker har även kontrollmoment, 
frekvens, metod och ansvarig tillförts internkontrollplanen. 
      

Bedömning 
Beslutade risker som ligger till grund för Internkontrollplanen med tillhörande 
kontrollmoment som ska redovisas för nämnden i september är: 
 

• Det finns en stor brist på legitimerade förskolelärare 
o Antal rekryterade legitimerade förskollärare i förhållande till 

utannonserade förskollärartjänster 
o Antal förskollärare per förskola utifrån grundbemanning 

 
• Vi har svårt att rekrytera legitimerade lärare i åk 7-9 

o Antal rekryterade legitimerade lärare åk 7-9, i förhållande till 
utannonserade lärartjänster. 

o Fördelning av legitimerade lärare för åk 7-9, utifrån ämnesbehörigheter 
  

• Vi kan inte ge barnen/eleverna i förskolan/grundskolan goda möjligheter 
att utveckla svenska språket 

o Andel behöriga SVA-lärare i förhållande till de elever som läser SVA 
o Hur stor andel av barnen i ålder 3-5 år har plats på förskola. 
o Närvaro för de barn i åldern 3-5 år som är inskrivna i förskolan. 

 
• Hur kvalitetssäkras att rätt åtgärder görs utifrån budget gällande 

elevernas behov? 
o Uppföljning av extra insatta resurser och kompensatoriska åtgärder 

 
• Vi ser en risk för ökad segregation i skolorna i kommunen  

o Andel elever med annat modersmål per skolenhet 
 
Rutinen behöver ses över vad det gäller tre kontrollmoment, där vi inte fullt ut 
kan leverera ett underlag, för att klargöra om risken finns för området. 
Fördelning av legitimerade lärare för åk 7-9, utifrån ämnesbehörigheter 
Närvaro för de barn i åldern 3-5 år som är inskrivna i förskolan. 
Uppföljning av extra insatta resurser och kompensatoriska åtgärder 
 
Internkontrollplanen i sin helhet tillställs nämndsledamöterna i sin helhet. 
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Förslag till beslut 
Utbildningsnämnden föreslås notera informationen om Internkontrollplan 2022 
till protokollet. 
      

Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamöterna Tim Aulin (SD), Tony 
Holgersson (SD), Lars-Olof Wretling (L), Lars Sager (M) och Rune Kronkvist 
(S), samt ersättaren Eva Kilström-Widstrand (SD). 

 

Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      

      

Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      

      

Beslut 
 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Annika Forss, kvalitetsutvecklare 
Lova Necksten, kvalitetsutvecklare 
Maria Sjölund, kvalitetsutvecklare 
Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 
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§ 151 Dnr 2022-000301 612 

Information om sökbild för gymnasiet. 
 

Sammanfattning  
Sökbilden till kommunens gymnasieskolor redovisas i enlighet med uppdrag 
från Utbildningsnämnden.  

Bedömning 
Generellt kan sägas att sökbilden för kommunens gymnasieskolor är positiv. 
Verksamhetschef Ronny Mattsson uppger att arbetet med sökbilden är en 
pågående process under hela året. Prognos framtas inför hösten och till våren 
kan en första sökbildindikera antalet sökande elever. Under maj månad gör vissa 
elever omval vilket kan förändra sökbilden. I augusti ses antal antagna elever. 

Antal antagna elever uppgick år 2022 till 313, prognosen hösten år 2021visade 
298 elever.  Ett stort antal elever (157) har gjort omval i maj år 2022, ca 100 
elever var obehöriga december år 2021.  

 

Förslag till beslut 
Utbildningsnämnden föreslås ta informationen till dagens protokoll.  

 

Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamöterna Rune Kronkvist (S) och 
Lars-Olof Wretling (L), tjänstgörande ersättare Johnny Håkanson (S) och 
ersättaren Eva Kilström-Widstrand (SD). 

 

Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      

      

Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      

      

Vi
sm

a 
Ad

do
 ID

-n
um

m
er

 : 
a6

2f
f3

66
-f

df
c-

4f
a5

-9
16

0-
49

5d
fa

b0
a3

b7



 

Utbildningsnämnden 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

16(44) 
2022-09-22  

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

Beslut 
 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp:  

Ronny Mattsson, Verksamhetschef Gy 
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§ 152 Dnr 2022-000300 600 

Återrapportering av statistik gällande hög frånvaro. 
Redovisning. 
 

Sammanfattning  
Enligt utbildningsnämndens årshjul ska elevers frånvaro rapporteras till 
nämnden två gånger per år.  
I tidigare redovisningar har bara grundskolans siffror sammanställts, men nu 
kompletteras redovisningen även med underlag från gymnasiet. 
 
Frånvaron bland våra elever har fortsatt varit hög under vårterminen 2022. 
Högstadiet och gymnasiet har ökat mest i antal elever med frånvaro mellan vt 21 
och vt 22. Då det är olika antal elever i olika stadier har vi även tittat på 
siffrorna procentuellt. Procentuellt sticker förskoleklassen ut då en stor andel av 
dessa elever har varit frånvarande under senaste året.  
Restriktionerna under våren var att man skulle vara hemma vid 
sjukdomssymtom, vilket fortsatt gäller idag. 
 
 

 
Antal elever (individer) med total frånvaro över 15%  

vt 2020 ht 2020 vt 2021 ht 2021 vt 2022
förskoleklass 91 70 50 126 102
lågstadiet 158 171 188 307 253
mellanstadiet 172 218 207 302 282
högstadiet 332 302 194 412 419
Gymnasiet 174 127 360 408
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Andel elever (%) med total frånvaro över 15% 

 
Förvaltningen genomförde under våren en workshop kring frånvaron i 
kuratorsnätverket för att kartlägga orsaker, konsekvenser och åtgärder kopplade 
till det fortsatt höga antalet elever med frånvaro i våra skolor. I 
kuratorsnätverket är både grundskola och gymnasium representerade. 
 
Nätverket upplever att toleransen för frånvaro har ökat. Under pandemin har 
man utgått ifrån att frånvaro är relaterad till Covid. Det kuratorerna därför 
poängterar är att det nu är viktigt att återgå till att alltid fråga vidare kring 
frånvaro och undersöka om det finns andra orsaker.  
Kuratorerna upplever en ökad frånvaro hos fler elever, mer ströfrånvaro, vilket 
påverkar kontinuiteten i undervisningen både på individ- och gruppnivå.  
 
Det nätverket ser som direkta konsekvenser av pandemin är att fler yngre barn 
(F-3) har haft varit frånvarande mer frekvent än tidigare år, vilket också 
statistiken visar. Man upplever också att fler elever har lägre 
koncentrationsförmåga än tidigare och även fler sociala svårigheter som att t ex 
vara i grupper och i större sammanhang. 

 
Utifrån statistiken lyftes att nergången vt 21 för högstadiet och gymnasiet 
sannolikt var en konsekvens av att man då fick bedriva distansundervisning. 
Man konstaterar att två sjukperioder i en familj, får konsekvensen att en elev 
uppnår 20% frånvaro ganska snabbt. 

ht 2020 vt 2021 ht 2021 vt 2022
förskoleklass 22% 16% 46% 38%
lågstadiet 19% 21% 35% 29%
mellanstadiet 24% 23% 33% 31%
högstadiet 36% 23% 48% 48%
Gymnasiet 18% 13% 37% 43%
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Bedömning 
Kuratorsnätverket har gett förvaltningen ett gott underlag att arbeta vidare med 
under läsåret.  
 
Frånvaron är en faktor vi behöver arbeta aktivt och medvetet med framöver. Att 
en så hög andel elever har varit frånvarande från skolan mer än 15% av 
skoltiden under flera år är oroande. Det är av stor vikt att vi får tillbaka eleverna 
i våra skolor till en högre närvaro.  
Det finns en risk att det för en del elever har blivit en vana att vara hemma, 
vilket kräver insatser för att ändra på. Vi tror därför inte att frånvarotrenden 
automatiskt kommer att vända och gå ner snabbt om vi inte arbetar aktivt med 
attityder kring frånvaro både för personal, vårdnadshavare och elever.  
 
Vi behöver arbeta vidare med och analyser frånvaron utifrån om den är 
återkommande eller sammanhängande i perioder. Insatser som behövs vid olika 
typer av frånvaro varierar. Framöver behövs ett medvetet arbete och en ökad kunskap 
om vad som orsakar frånvaro och främjar närvaro.  
 
Vi ser fortsatt ett behov av ett närvaroteam för de elever som nästan är helt 
frånvarande från skolan. Detta behov har blivit än mer aktuellt nu än tidigare.  
     

Förslag till beslut 
Utbildningsnämnden föreslås att notera informationen, gällande uppföljning av 
hög frånvaro i grundskola och gymnasium, till protokollet.  
      

Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S), 
nämndsledamöterna Rune Kronkvist (), Tim Aulin (SD) och Lars-Olof Wretling 
(L), samt ersättaren Eva Kilström-Widstrand (SD). 

 

Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll, samt att utbildningsförvaltningen får i uppdrag att redovisa vilka 
kompensatoriska åtgärder som satts in på nämndssammanträden den 17 
november 2022. 
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Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll, samt att utbildningsförvaltningen får 
i uppdrag att redovisa vilka kompensatoriska åtgärder som satts in på 
nämndssammanträden den 17 november 2022.      

      

Beslut 
 

Informationen tas till dagens protokoll. 

Utbildningsnämnden ger utbildningsförvaltningen i uppdrag att redovisa vilka 
kompensatoriska åtgärder som satts in på nämndssammanträden den 17 
november 2022 

________________ 

 

 

Exp: 

Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 
Annika Forss, kvalitetsutvecklare 
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§ 153 Dnr 2022-000267 610 

Redovisning av Läsförmåga åk 3. 
 

Sammanfattning  
Målet är att alla elever ska kunna läsa bekanta och elevnära texter med flyt när 
de lämnar årskurs 3. 

Varje år genomförs i april, en screening främst avseende avkodning, i samtliga 
klasser i grundskolan. Syftet är dels tidig upptäckt av läs- och skrivsvårigheter, 
dels att följa samtliga elevers läsutveckling. 

Som ett led i detta genomförs sedan många år en satsning på intensivläsning för 
elever i riskzon för att utveckla läs- och skrivsvårigheter i årskurs 2. De senaste 
åren har även en satsning på intensivläsning i andra årskurser genomförts med 
stöd av statsbidrag.  

En fungerande läsförmåga kräver såväl avkodning som läsförståelse, vilket i 
detta fall innebär att avkodningsförmågan måste vara automatiserad för att 
läsförståelse ska uppnås. 

 

Samtliga elever som har en rimlig möjlighet att delta i screeningen ska göra det 
även om man bara varit i Sverige en kort tid. Bortfallet är därför minimalt 
Analyser görs på skol-, grupp- och individnivå. 

 

Genomgång och analys av årets årskurs 3 kommer att ges enligt följande: 

1. Samtliga deltagande elever 

2. Jämförelse med resultaten då eleverna gick i årskurs 2 

3. Resultat utifrån flickor och pojkar 

4. En inblick i intensivläsningens effekter 

5. Eventuella positiva/negativa trender 

6. Eventuella skillnader mellan olika skolor 

7. Slutsatser utifrån årets resultat   

 

Bedömning 
Totalt deltog 286 elever från kommunens elva F-6 skolor. Därav 143 flickor och 
143 pojkar. 90 elever har annat modersmål.  
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Fördelade Stanine-värden 1-9 för andel elever årskurs 3 år 2022 genomgicks och 
kommenterades. Stanine 3, 4 och 5 redovisar en hög andel elever över 
normalkurvan.  Stanine 6, 7, 8 och 9 är under normalkurvan.  

Av antalet flickor/ pojkar linjärt år 2022 kan utläsas att flertalet pojkar än flickor 
har lägre staninevärden, medan fler flickor än pojkar står för de högre. Vidare 
genomgicks jämförelse mellan årskurs 2 år 2021 med samma lever årskurs 3 år 
2022, elever med intensivläsning läsåret 2020/2021 samt skillnader mellan olika 
skolor. 

Resultat gällande Screening årskurs 3 år 2022; 

34 elever Stanine 1-2 (12 %) 

64 elever Stanine 3 (22 %) 

159 elever Stanine 4-6  (56 %) är där de flesta elever hamnar eller bör hamna. 

29 elever Stanine 7-9 (10%) 

Ett flertal elever med diagnoser ADHD, autism, dyslexi samt intellektuell 
funktionsnedsättning ingår i screeningen.  

Alla oavsett modersmål och ev funktionsnedsättning deltar mer eller mindre, 
men alla elever bedöms efter kunskapskraven och ska så småningom 
betygsättas. 

Möjliga orsaker till redovisat resultat diskuterades. 

   

Förslag till beslut 
Redovisningen av årets screening ses som uppföljning i ärendet. 

 

Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S), 
nämndsledamot Rune Kronkvist (S), ersättaren Eva Kilström-Widstrand (SD). 

 

Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att redovisningen tas till dagens 
protokoll.      

      

Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
redovisningen ska tas till dagens protokoll.      
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Beslut 
 

Redovisningen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Tina Sand, Speciallärare RoS-Teamet 
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§ 154 Dnr 2022-000254 192 

Begäran om remissyttrande avs Motion från Johan 
Grönblad (SD) och Jesper Grönblad (SD) Förskolebarn 
som besöker äldreboenden. 
 

Sammanfattning  
Sverigedemokraterna i Ronneby har genom Johan Grönblad (SD) och Jesper 
Grönblad (SD) lämnat in följande motion till kommunfullmäktige som 
remitterat motionen till utbildningsnämnden för yttrande: 
 
Förskolebarn som besöker äldreboenden 
 
Just nu är det dåligt med stimulans på våra äldreboenden, speciellt pga. 
pandemin som härjat och till följd utav det besöksstopp.  
Jag såg under förra året ett program på tv, förskolebarn som var och besökte 
äldreboende. Jag blev tårögd och fler med mig. 
De äldre upplevdes så mycket gladare, piggare och mer harmoniska. 
Jag som engagerar mig i de äldre på min fritid tyckte att detta vore ypperligt för 
Ronneby Kommun att prova på. 
Detta är något som vi skulle kunna titta på och se fram emot när pandemin går 
mot sitt slut samt att när barnen är friska när de kommer till de äldre. 
Ronneby Kommun har ju flertalet förskolor nära våra äldreboenden och ett 
samarbete borde kunna vara relativt enkelt. 
Detta samarbete borde gynna bägge parter. 
Glädjen som spreds var fantastisk, men gav dessutom friskare och gladare 
äldre. Vi behöver få mer stimulans för våra äldre, Barnen får kompisar vidgar 
sina vyer och lär sig ta ansvar samtidigt som de äldre får känna sig behövda 
och upplever förhöjt människovärde. Det innebär fantastiska mervärden för 
verksamheterna, men framförallt för individerna. 
Ingemar Skoog, professor och äldre psykiatriker, samt Anna Ekdahl, docent och 
överläkare i geriatrik, har tagit fram forskningsdokument som vi kan få ta del 
utav i detta projekt. 
Jag har varit i kontakt med både äldreomsorgen och barnomsorgen i Ronneby 
Kommun och positivt intresse finns för detta förslag. 
Vi har förskolan Junibacken samt äldreboendet Olsgården i Kallinge, som 
skulle passa bra för att pröva detta koncept, förskolebarn som besöker 
äldreboenden. 
 
Sverigedemokraterna yrkar fullmäktige besluta att ge berörda förvaltningar i 
uppdrag att utreda. 
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Bedömning 
Bedömningen är att andemeningen i motionen är god. Möten över 
generationsgränserna är positiva för såväl barn som äldre. Men enligt skollagen 
är det rektorerna som leder och samordnar det pedagogiska arbetet på 
förskolorna och det är därmed upp till respektive förskola att ta initiativ till 
föreslagna samarbeten, samt göra överväganden om lokala förutsättningarna 
finns för ett sådant samarbete. 
 
Det finns dock exempel på goda samarbeten att hämta inspiration ifrån och 
frågan kommer att lyftas i rektorsgruppen. 
     

Förslag till beslut 
Föreslås att utbildningsnämnden föreslår kommunfullmäktige att föreslå 
kommunstyrelsen att avslå motionen med motiveringen att det enligt skollagen 
är rektorerna som leder och samordnar det pedagogiska arbetet vid förskolan 
och att det därmed är upp till respektive förskola att ta initiativ till föreslagna 
samarbeten samt göra överväganden om lokala förutsättningarna finns.      

 

Deltar i debatten 
Ordförande Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S), 
nämndsledamot Tony Holgersson (SD). 

 

Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar följande; 

Utbildningsnämnden tycker att andemeningen i motionen är god. Enligt 
Skollagen är det rektor som leder och samordnar det pedagogiska arbetet. 

Utbildningsnämnden ger utbildningsförvaltningen i uppdrag att diskutera 
förslaget i rektorsgruppen. 

      

Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden anser att 
andemeningen i motionen är god. Enligt Skollagen är det rektor som leder och 
samordnar det pedagogiska arbetet. 

Utbildningsnämnden ger utbildningsförvaltningen i uppdrag att diskutera 
förslaget i rektorsgruppen. 

Utbildningsnämnden anser med detta motionen besvarad. 
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Beslut 
 

Utbildningsnämnden anser att andemeningen i motionen är god. Enligt 
Skollagen är det rektor som leder och samordnar det pedagogiska arbetet. 

Utbildningsnämnden ger utbildningsförvaltningen i uppdrag att diskutera 
förslaget i rektorsgruppen. 

Utbildningsnämnden anser med detta motionen besvarad. 

________________ 

 

 

Exp: 

Kommunfullmäktige 
Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 
Maria Sjölund, kvalitetsutvecklare 
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§ 155 Dnr 2022-000285 600 

Samråd avseende Ronneby kommuns avfallsplan 2023--
2031 (KS2021/479). 
 

Sammanfattning  
Avfallsplanen är ett styrdokument som beskriver Ronneby kommuns arbete med 
avfallshanteringen. Genom avfallsplanen vill kommunen dels skapa 
förutsättningar för en kontinuerlig avfallsplaneringsprocess, dels fortsätta arbetet 
mot en hållbar utveckling. Avfallsplanens fokusområden och mål har 
identifierats utifrån Agenda 2030, nationella miljömål, kommunens strategiska 
målområden, kommunens hållbarhetsstrategi, samt diskussioner med 
nyckelaktörer under avfallsplaneringsprocessen. Avfallsplanens fyra 
övergripande fokusområden är:  
 
1. Minimera avfallets mängd  
2. Öka medvetenheten  
3. Renare miljö  
4. Avfall som resurs  
 
Avfallsplanens syfte är att förebygga avfall, minimera mängden avfall och 
utveckla hanteringen av det avfall som trots det uppstår.  
 
Utbildningsnämnden är en av de instanser som fått en inbjudan att lämna synpunkter på 
avfallsplanen. Samrådstiden pågår fram till och med den 31 oktober 2022.  
Synpunkter lämnas via e-post till kommunstyrelsen@ronneby.se med diarienummer 
KS2021/479 i ämnesraden. 
      

Bedömning 
Bedömningen är att den föreslagna avfallsplanen innehåller de delar som ett 
sådant styrdokument bör bestå av, såsom uttalat syfte, en tydlig 
ansvarsfördelning, uppföljningsbara mål samt en redogörelse för vilka delar i 
planen som bedöms kunna finansieras med befintliga medel och vilka delar som 
kräver utökat uppdrag. Det finns därmed inget att anmärka på.    

 

Förslag till beslut 
Föreslås att utbildningsnämnden ställer sig bakom förslaget till Ronneby 
kommuns avtalsplan 2023–2031 samt meddelar kommunstyrelsen det beslutet. 
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Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) ställer frågan om utbildningsnämnden ställer 
sig bakom förslaget till Ronneby kommuns avtalsplan 2023–2031. 

      

Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
utbildningsnämnden ställa sig bakom förslaget till Ronneby kommuns 
avtalsplan 2023–2031. 

      

Beslut 
 

Utbildningsnämnden ställer sig bakom förslaget till Ronneby kommuns 
avfallsplan 2023–2031. 
 

________________ 

 

Exp: 

Kommunstyrelsen 
Maria Sjölund, kvalitetsutvecklare 

 

Vi
sm

a 
Ad

do
 ID

-n
um

m
er

 : 
a6

2f
f3

66
-f

df
c-

4f
a5

-9
16

0-
49

5d
fa

b0
a3

b7



 

Utbildningsnämnden 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

29(44) 
2022-09-22  

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 156 Dnr 2022-000262 609 

Återrapportering avseende kostnader för 
kamerabevakning Parkdalaskolan. Information. 
 

Sammanfattning  
I december 2021 fattade Utbildningsnämnden beslut om att kamerabevakning 
skulle installeras på Parkdalaskolan. I beslutet fanns angivet att kostnader för 
drift och installationen skulle återrapporteras till nämnden.  

Bedömning 
Utbildningsförvaltningen har i samarbete med säkerhetsskyddschefen och IT-
enheten ordnat så att kamerabevakning på Parkdalaskolan nu är på plats och 
driftsatt.  

 

Ekonomisk redovisning av installation och drift för kamerabevakning 
Parkdalaskolan, som totalt uppgått till 201 tkr: 

 

Inköp utrustning (kameror, server etc):  166 tkr 

Installationsarbete:  35 tkr 

Driftskostnad:   0 tkr/år första 3 åren, därefter ny licens 

 

Kostnaden har tagits inom ramen för projektet Framtidens skolor.  

 

Förslag till beslut 
Utbildningsförvaltningen föreslår att Utbildningsnämnden tar informationen till 
protokollet.  
 

Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S), 
tjänstgörande ersättare Robin Bowin (V). 

 

Vi
sm

a 
Ad

do
 ID

-n
um

m
er

 : 
a6

2f
f3

66
-f

df
c-

4f
a5

-9
16

0-
49

5d
fa

b0
a3

b7



 

Utbildningsnämnden 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

30(44) 
2022-09-22  

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      

      

Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      

      

Beslut 
 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Erica Hallberg, verksamhetsutvecklare 
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§ 157 Dnr 2022-000289 610 

Uppföljning av mål och indikatorer - Strategiska målen. 
 

Sammanfattning  

I delårsbokslutet ska de strategiska målområdena följas upp. Uppföljningen görs 
i systemstödet Stratsys och på en övergripande nivå. När det gäller de 
strategiska målområdena och nämndmålen är det berörd förvaltningschef som 
har ansvaret att uppföljning/analys genomförs i sin verksamhet. 
Kvalitetsutvecklare eller motsvarande har en stödjande funktion i arbetet.  

Vid bokslut görs en analys av måluppföljningen för varje strategiskt målområde 
och nämndmål. Indikatorerna analyseras på så låg nivå som möjligt i 
organisationen. Detta görs, om möjligt, vid T1 och T2 men alltid vid bokslut. 

För de indikatorer vilka är beslutade av kommunfullmäktige och som endast kan 
följas upp vid bokslut görs en prognos vid T2. För övriga indikatorer, till 
exempel nämndens, behöver ingen prognos göras. 

Vid varje tertial skall också det trygghetsskapande arbetet följas upp. Under det 
strategiska målet Attraktiv och trygg livsmiljö för alla kan man i rapporten ta del 
av hur utbildningsnämnden arbetat med trygghetsskapande åtgärder. I rapporten 
finns inte aktiviteter angivna men några har varit: installera kamerabevakning på 
Parkdalaskolan, revidera ANDTS – strategin, ökad rondering och belysning på 
skolor som varit utsatta för vandalisering, påbörja utbildningen Agera 
Tillsammans som är ett åldersanpassat våldsförebyggande program för 
mellanstadiet samt en planering för att utbilda samtliga rektorer i PDV 
(Pågående Dödligt Våld) tillsammans med säkerhetsamordnare och polis.  

      

Bedömning 
Utbildningsnämndens delårsrapport gällande de strategiska målen och 
indikatorerna är bifogad denna tjänsteskrivelse. Den övergripande analysen i 
kommunen görs sedan utifrån samtliga nämnders rapporter. Det är sedan den 
övergripande analysen som redovisas i kommunstyrelse och 
kommunfullmäktige. Gällande det trygghetsskapande arbetet visar de mätningar 
som gjordes hösten 2021 att den upplevda tryggheten i våra skolor är mycket 
hög. Det innebär att vi fortsätter arbeta på det sätt som vi identifierat som lyckat 
tillsammans med nya aktiviteter och arbetssätt som vi ser som 
utvecklingsområden.  
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Förslag till beslut 
Föreslås att utbildningsnämnden tar informationen avseende 
utbildningsnämndens delårsrapport för de strategiska målen och indikatorerna 
samt det trygghetsskapande arbetet till protokollet.  
     

Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S). 

 

Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      

     

Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      

      

Beslut 
 

Utbildningsnämnden tar informationen avseende utbildningsnämndens 
delårsrapport för de strategiska målen och indikatorerna samt det 
trygghetsskapande arbetet till protokollet.  
 

________________ 

 

 

Exp: 

Kommunstyrelsen/KLF 
Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 
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§ 158 Dnr 2022-000311 214 

Samråd gällande förslag till detaljplan för Hoby 19:1 i 
Bräkne-Hoby, Ronneby kommun. 
 

Sammanfattning  
Ett förslag till detaljplan för Hoby 19:1 i Bräkne-Hoby, Ronneby kommun, är nu 
framtaget. Detaljplanen syftar till att ”skapa en byggrätt för en naturnära 
förskola i stadsdelen Sanden i Bräkne-Hoby”.    
      

Bedömning 
Utbildningsförvaltningen ställer sig positiv till det förslag till detaljplan som är 
framtaget för Hoby 19:1. Förskoleverksamheten i Bräkne-Hoby (pedagoger, 
rektor och verksamhetschef), var involverade i framtagandet av 
planprogrammet, som ligger till grund för den föreslagna detaljplanen.    
      

Förslag till beslut 
Utbildningsförvaltningen föreslår Utbildningsnämnden att ställa sig positiva till 
förslaget till detaljplan för Hoby 19:1.   

      

Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S). 

 

Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) ställer frågan om Utbildningsnämnden ställer 
sig positiv till förslaget gällande detaljplan för Hoby 19:1. 

      

Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden ställer sig 
positiv till förslaget gällande detaljplan för Hoby 19:1. 

      

 

Vi
sm

a 
Ad

do
 ID

-n
um

m
er

 : 
a6

2f
f3

66
-f

df
c-

4f
a5

-9
16

0-
49

5d
fa

b0
a3

b7



 

Utbildningsnämnden 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

34(44) 
2022-09-22  

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

Beslut 
 

Utbildningsnämnden ställer sig bakom förslaget till detaljplan för Hoby 19:1.   

 

________________ 

 

 

Exp: 

Kommunstyrelsen 
Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 
Erica Hallberg, verksamhetsutvecklare 

 

 

Vi
sm

a 
Ad

do
 ID

-n
um

m
er

 : 
a6

2f
f3

66
-f

df
c-

4f
a5

-9
16

0-
49

5d
fa

b0
a3

b7



 

Utbildningsnämnden 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

35(44) 
2022-09-22  

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 159 Dnr 2022-000036 012 

Årshjul - Utbildningsnämnden sept 2022. 
 

Sammanfattning  
Årshjulet, som reviderats i vissa delar, kommenterades.  

      

Bedömning 
1:e vice ordf Silke Jacob (C) uppger att då utsedda representanter (ersättare) från 
UN inte blivit kallade till Curas sammanträde, avvaktas protokollet. 

      

Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 1:e vice ordf Silke Jacob (C), nämndsledamot 
Tony Holgersson (SD). 

 

Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      

      

Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      

      

Beslut 
 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Akten    
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§ 160 Dnr 2022-000025 627 

Statistik från IFO - UN. 
 

Sammanfattning  
Statistik från Individ och Familje Omsorgsverksamheten (IFO) ang 
orosanmälningar från skolan delgavs utbildningsnämndens ledamöter. 

      

Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M),  tjänstgörande ersättare Johnny Håkansson (S). 

 

Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      

      

Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      

      

Beslut 
 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Ann-Christine Berg, IFO    
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§ 161 Dnr 2022-000027 602 

Kurser och konferenser september 2022 
 

Sammanfattning  
 Några inbjudningar till kurser eller konferenser har inte inkommit till dagens 
nämndssammanträde. 

     

Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      

      

Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      

      

Beslut 
 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Akten 
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§ 162 Dnr 2022-000028 600 

Aktuellt i verksamheten september 2022 
 

Sammanfattning  
 

o Förvaltningschef Tobias Ekblad redogjorde för ökad skadegörelse på 
förskolorna, framför alt i Kallinge. Trygghetsvandring runt förskolorna sker 
för att stävja problemet. Skadegörelse har även drabbat nya Parkdalaskolan. 

o Pågående arbete gällande elförsörjningen och ev risk för avstämning av el 
sker. Översyn avseende åtgärder för att minska elförbrukningen pågår. 

o Satsningar, baserat på statsbidrag, inom förskola/grundskola för att få fler 
barn till bl a förskolorna, samt sätta in åtgärder i tidigt skede inom 
grundskolan sker. 

o Linn Hedlund har tillträtt rektorstjänst fr o m 1 september i 
Johannishus/Listerby förskolor.     

 

Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamot Tony Holgersson (SD). 

 

Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      

      

Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      

      

Beslut 
 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 
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Exp: 

Akten 
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§ 163 Dnr 2022-000029 002 

Delegationer UN sept 2022 
 

Sammanfattning  
Delegationslista över av förvaltningschefen tagna beslut 2022-08-26, samt lista 
över delegationsbeslut tagna i Verksamhetsområde Förskola 2022-06-13—
2022-06-23, lista över delegationsbeslut tagna i Verksamhetsområde 
Grundskola 2022-05-03—2022-09-02 och lista över delegationsbeslut tagna i 
Verksamhetsområde GyV Vux 2022-06-10--2022-07-01; och delegationsbeslut 
över skolskjutsärenden tagna 2022-08-03—2022-08-29 har delgivits 
utbildningsnämndens ledamöter digitalt. 

      

Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      

      

Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      

     

Beslut 
 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Akten 
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§ 164 Dnr 2022-000030 000 

Delgivningar UN sept 2022 
 

Sammanfattning  
  

 2022.136-612 

Skolinspektionen: Beslut avs ansökan om godkännande som huvudman för 
riksrekryterande estetisk spetsutbildning vid Academy of Music and Business 
Tingsryd. 

 2022.261-214 

Ronneby kommun: Meddelande om granskningsutlåtande. 

 

 2022.325-610 

Protokollsutdrag från Kommunstyrelsen 2022-09-06  (KS §223:2022): 
”Uppföljning och uppdatering av Reglemente för internkontroll och tillhörande 
tillämpningsanvisningar”. 

 2022.327-619 

Ronneby Kulturskola: Skolscen Sydost – Scenkonstfestival i Lokstallarna, 
Karlshamn 18—19 oktober 2022. 

     

Bedömning 
Skolinspektionens beslut avs ansökan om godkännande som huvudman för 
riksrekryterande estetisk spetsutbildning vid Academy of Music and Business 
Tingsryd, samt uppdatering av reglemente för internkontroll och tillhörande 
tillämpningsanvisningar kommenterades. 

     

Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      
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Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      

      

Beslut 
 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Akten 
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§ 165 Dnr 2022-000031 600 

Övrigt Utbildningsnämnden sept 2022 
 

Sammanfattning  
   

o Ordföranden Åsa Evaldsson (M) påminner om barnrättskonventionen och 
hur detta ska tydliggöras i tjänsteskrivelserna. Utbildningsförvaltningen 
avvaktar gemensam mall från kommunledningsförvaltningen, 

o Ordföranden ger förvaltningschefen i uppdrag att diskutera möjliga 
internatboenden, framför allt centralt i Ronneby, inför ev kommande behov 
(Flygteknik yrkeshögskola, Flygteknik gymnasiet, Förskollärarutbildning).  

o Ordföranden ger förvaltningschefen i uppdrag, med anledning av ev risk för 
nätavstängning av el, att göra en översyn av vilka verksamheter som ska 
prioriteras. Hur snabbt kan åtgärder genomföras och var drabbar det 
verksamheten minst? 
Förvaltningschef Tobias Ekblad överlämnar uppdraget åt Staben och 
avvaktar deras sammanställning. Ärendet kommer att lyftas på nästa 
nämndssammanträde den 20 oktober 2022. Risk- och sårbarhetsanalys 
framtogs av utbildningsförvaltningen i samband med Covid. 

o Ordföranden Åsa Evaldsson (M) informerade om Skolkampanj 22-23 – 
Narkotikafri Skola, https://narkotikahundskane.se/narkotikahundar . 
Ordföranden önskar få informationen utskickad till Ronnebys 7-9 skolor och 
gymnasie. 

o Nämndsledamot Rune Kronkvist (S) lyfte åter fråga kring trafiksäkerheten 
vid Parkdalaskolan. Olika åtgärder för att minska hastigheten, trafikbulor 
samt skolpoliser diskuterades. Skolan bör tydligt informera om 
avlämningsplats vid skolan. Flertalet nämndsledamöter instämmer i att 
risken för att olyckor sker är hög. Förvaltningschefen kommer att kontakta 
Teknik Fritid Kultur då flera ledamöter framför en oro för trafiksäkerheten. 

 

Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 1:e vice ordf Silke Jacob (C) och 2:e vice ordf 
Stefan Österhof (S), nämndsledamöterna L-O Wretling (L), Rune Kronkvist (S), 
Tony Holgersson (SD) och Tim Aulin (SD), tjänstgörande ersättare Louise 
Edlund (M). 
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Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      

     

Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      

      

Beslut 
 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Lotta Kansikas, Vch Grundskola fvb 
Ronny Mattsson, Vch Gymnasie fvb 
Akten 
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§ 145 Dnr 2022-000023 004 


Fastställande av dag för justering 
 


Sammanfattning  
2:e vice ordförande Stefan Österhof (S) har utsetts som ordinarie justerare jämte 
nämndsordföranden Åsa Evaldsson (M) att justera utbildningsnämndens 
protokoll under mandatperioden 2019-2022. 


Nämndsledamot Rune Kronkvist (S) utses jämte ordföranden justera dagens 
nämndsprotokoll. 


      


Bedömning 
Vid frånvaro utses ersättare. Nämndsprotokollen signeras digitalt. 


      


Förslag till beslut 
Utbildningsnämnden föreslås besluta att nämndsprotokollet justeras 2022-09-29 
genom digital signering. 


      


Deltar i debatten 
 


Beslut 
 


Utbildningsnämnden beslutar att nämndsprotokollet justeras 2022-09-29 genom 
digital signering. 


________________ 


 


 


Exp: 


Akten 
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§ 146 Dnr 2022-000024 004 


Godkännande av dagordning 
 


Sammanfattning  
Utbildningsnämndens dagordning/kallelse har behandlats i Ordförandeberedning 
och Beredningsutskott.  


Utbildningsnämnden har tillställts dagordningen i samband med kallelseutskick. 


      


Bedömning 
      


Förslag till beslut 
Utbildningsnämnden föreslås godkänna dagordningen för nämndssammanträdet 
2022-01-20. 


      


Deltar i debatten 
 


Beslut 
 


Utbildningsnämnden godkänner dagordningen. 


________________ 


 


 


Exp: 


Akten 
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§ 147 Dnr 2022-000297 041 


Uppföljning av budget 2022, Tertial 2. 
 


Sammanfattning  
    


Förvaltningschef Tobias Ekblad uppger i genomförd budgetuppföljning Tertial 
2, att prognosen efter tertial 2 visar på ett underskott på 8 229 tkr. En förbättring 
från förra uppföljningen i maj med ca 4 200 tkr.  


   


Bedömning 
Det är framförallt inom förskolan, gymnasieskolan och vuxenutbildningen som 
resultatet har förbättrats. Vakanta tjänster som inte tillsatts, inkomna statsbidrag 
som kan finansiera tjänster, utökat antal utbildningsplatser på Vux samt ett 
pågående arbete att minska kostnader är anledningen till att dessa verksamheter 
går bättre. De interkommunala kostnaderna och ersättning till fristående skolor 
är på totalen nästan oförändrade jämfört med maj månad. 


Inom grundskolan är underskottet fortfarande stort. Där pågår ett arbete med att 
hämta in underskottet men vi ser samtidigt att vi har flera elever med 
extraordinära behov som har behov av en personlig assistent. Det kräver 
förstärkningar som inte finns i tilldelad budget och som måste försökas hämtas 
in.  


De tidigare besparingarna på 14 500 tkr samt den sedan sommaren 
tillkommande besparingen för en strategisk inköpsenhet på 3 578 tkr finns i 
prognosen och är en stor del av minusprognosen. De medel som äskats från 
centrala konton gällande privata förskolan i Kallinge på ca 3 400 tkr är inte 
inräknade i denna prognos då beslut inte är fattat i kommunfullmäktige. Vi ser 
att omvärldsläget påverkar priserna inom våra yrkesprogram och kan påverka 
hyreskostnader på sikt men än så länge är det i mindre omfattning. 


 


Resultaträkning för Utbildningsnämnden genomgicks och kommenterades per 
verksamhets- och enhetsnivå (Vht 410-412, 431-432, 434, 436, 442, 450, 470, 
495 och 751), liksom interkommunala ersättningar och kostnader samt 
investeringsuppföljning. 
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Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamöterna Lars Sager (M), Tony 
Holgersson (SD) och tjänstgörande ersättarna Martin Moberg (S) och Robin 
Bowin (V). 


 


Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) ställer frågan om Utbildningsnämnden kan 
fastställa Budgetuppföljning Tertial 2.     


      


Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
fastställa Budgetuppföljning Tertial 2.      


      


Beslut 
 


Utbildningsnämnden fastställer Budgetuppföljning Tertial 2 och redovisningen 
tas till dagens protokoll. 


 


________________ 


 


 


Exp: 


Kommunstyrelsen/Budgetberedningen 
Tobias Ekblad, Fch/Skolchef  
Johan Sjögren, Ekonomichef 
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§ 148 Dnr 2022-000035 041 


Budgetprocess för Utbildningsnämnden under året 2022. 
 


Sammanfattning  
Förvaltningschef Tobias Ekblad informerade kort angående förvaltningens 
löpande arbete med effektiviseringar; framför allt inom förskolan pg a vikande 
barnantal. Avvecklingsplan finns.  


      


Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      


      


Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      


      


Beslut 
 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 
Ekonomienheten FK 
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§ 149 Dnr 2022-000299 600 


Lägesbild - Information om elevantal inom grundskolan. 
 


Sammanfattning  
Ronneby kommun har idag grundskolor såväl i de centrala delarna av 
kommunen, som på landsbygden. Denna rapport syftar till att visa på hur 
skolorna idag möter det efterfrågade behovet, samt hur prognosen ser ut på 5 års 
sikt.  
      


Bedömning 
I denna sammanställning visas elevunderlaget läsåret 2022/23 samt prognos på 5 års 
sikt. Kartorna visar på samma sätt hur grundskolorna i respektive område klarar att 
hantera det elevunderlag som tillhör upptagningsområdet – nu och på 5 års sikt.  
 
 


 
 


Maxantal elever per skola är beräknat på viss storlek på klasser, klassrum mm.  
 


 


22/23 23/24 24/25 25/26 26/27 27/28 maxantal
244 270 192 201 205 198 ca 175
381 339 263 250 253 261 ca 350
248 247 234 235 228 227 ca 260-280
585 637 485 480 473 440 ca 600-650
119 115 100 90 90 83 ca 90-100


367 363 362 375 ca 600-650
RONNEBYOMR 1577 1609 1641 1619 1611 1584


Espedalsskolan
Fredriksbergsskolan
Hobyskolan
Parkdalaskolan
Saxemaraskolan
Snäckebacksskolan


 


22/23 23/24 24/25 25/26 26/27 27/28 maxantal
81 74 71 73 61 59 ca 100
48 43 38 37 41 35 ca 80
88 74 68 66 64 63 ca 110


120 126 124 128 123 112 ca 110
587 576 560 531 530 553 ca 550
182 171 181 176 167 159 ca 170


Slättagårdsskolan 227 239 241 251 230 216 ca 180
TOTALT 1333 1305 1283 1262 1216 1197


Backarydsskolan
Eringsbodaskolan
Hallabroskolan
Johannishusskolan
Kallingeskolan
Listerbyskolan
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PROGNOS PÅ LÄNGRE SIKT, 5 ÅR 
 
Läsåret 2024/25 är nya Snäckebacksskolan klar och det omfattande projektet 
Framtidens skolor är därmed avslutat.  
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Förslag till beslut 
Föreslås att utbildningsnämnden tar informationen till protokollet.    


   


Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamöterna Lars Sager (M), Lars-
Olof Wretling (SD) och Tony Holgersson (SD). 


 


Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      


      


Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      


      


Beslut 
 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Lotta Kansikas, verksamhetschef Grundskola 
Erica Hallberg, verksamhetsutvecklare 
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§ 150 Dnr 2022-000302 610 


Uppföljning av internkontrollplan september 2022. 
 


Sammanfattning  
Nämnden har sedan tidigare fattat beslut om de risker som ska ingå i 
internkontrollplanen för 2022. Utifrån antagna risker har även kontrollmoment, 
frekvens, metod och ansvarig tillförts internkontrollplanen. 
      


Bedömning 
Beslutade risker som ligger till grund för Internkontrollplanen med tillhörande 
kontrollmoment som ska redovisas för nämnden i september är: 
 


• Det finns en stor brist på legitimerade förskolelärare 
o Antal rekryterade legitimerade förskollärare i förhållande till 


utannonserade förskollärartjänster 
o Antal förskollärare per förskola utifrån grundbemanning 


 
• Vi har svårt att rekrytera legitimerade lärare i åk 7-9 


o Antal rekryterade legitimerade lärare åk 7-9, i förhållande till 
utannonserade lärartjänster. 


o Fördelning av legitimerade lärare för åk 7-9, utifrån ämnesbehörigheter 
  


• Vi kan inte ge barnen/eleverna i förskolan/grundskolan goda möjligheter 
att utveckla svenska språket 


o Andel behöriga SVA-lärare i förhållande till de elever som läser SVA 
o Hur stor andel av barnen i ålder 3-5 år har plats på förskola. 
o Närvaro för de barn i åldern 3-5 år som är inskrivna i förskolan. 


 
• Hur kvalitetssäkras att rätt åtgärder görs utifrån budget gällande 


elevernas behov? 
o Uppföljning av extra insatta resurser och kompensatoriska åtgärder 


 
• Vi ser en risk för ökad segregation i skolorna i kommunen  


o Andel elever med annat modersmål per skolenhet 
 
Rutinen behöver ses över vad det gäller tre kontrollmoment, där vi inte fullt ut 
kan leverera ett underlag, för att klargöra om risken finns för området. 
Fördelning av legitimerade lärare för åk 7-9, utifrån ämnesbehörigheter 
Närvaro för de barn i åldern 3-5 år som är inskrivna i förskolan. 
Uppföljning av extra insatta resurser och kompensatoriska åtgärder 
 
Internkontrollplanen i sin helhet tillställs nämndsledamöterna i sin helhet. 
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Förslag till beslut 
Utbildningsnämnden föreslås notera informationen om Internkontrollplan 2022 
till protokollet. 
      


Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamöterna Tim Aulin (SD), Tony 
Holgersson (SD), Lars-Olof Wretling (L), Lars Sager (M) och Rune Kronkvist 
(S), samt ersättaren Eva Kilström-Widstrand (SD). 


 


Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      


      


Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      


      


Beslut 
 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Annika Forss, kvalitetsutvecklare 
Lova Necksten, kvalitetsutvecklare 
Maria Sjölund, kvalitetsutvecklare 
Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 
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§ 151 Dnr 2022-000301 612 


Information om sökbild för gymnasiet. 
 


Sammanfattning  
Sökbilden till kommunens gymnasieskolor redovisas i enlighet med uppdrag 
från Utbildningsnämnden.  


Bedömning 
Generellt kan sägas att sökbilden för kommunens gymnasieskolor är positiv. 
Verksamhetschef Ronny Mattsson uppger att arbetet med sökbilden är en 
pågående process under hela året. Prognos framtas inför hösten och till våren 
kan en första sökbildindikera antalet sökande elever. Under maj månad gör vissa 
elever omval vilket kan förändra sökbilden. I augusti ses antal antagna elever. 


Antal antagna elever uppgick år 2022 till 313, prognosen hösten år 2021visade 
298 elever.  Ett stort antal elever (157) har gjort omval i maj år 2022, ca 100 
elever var obehöriga december år 2021.  


 


Förslag till beslut 
Utbildningsnämnden föreslås ta informationen till dagens protokoll.  


 


Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamöterna Rune Kronkvist (S) och 
Lars-Olof Wretling (L), tjänstgörande ersättare Johnny Håkanson (S) och 
ersättaren Eva Kilström-Widstrand (SD). 


 


Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      


      


Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      
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Beslut 
 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp:  


Ronny Mattsson, Verksamhetschef Gy 
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§ 152 Dnr 2022-000300 600 


Återrapportering av statistik gällande hög frånvaro. 
Redovisning. 
 


Sammanfattning  
Enligt utbildningsnämndens årshjul ska elevers frånvaro rapporteras till 
nämnden två gånger per år.  
I tidigare redovisningar har bara grundskolans siffror sammanställts, men nu 
kompletteras redovisningen även med underlag från gymnasiet. 
 
Frånvaron bland våra elever har fortsatt varit hög under vårterminen 2022. 
Högstadiet och gymnasiet har ökat mest i antal elever med frånvaro mellan vt 21 
och vt 22. Då det är olika antal elever i olika stadier har vi även tittat på 
siffrorna procentuellt. Procentuellt sticker förskoleklassen ut då en stor andel av 
dessa elever har varit frånvarande under senaste året.  
Restriktionerna under våren var att man skulle vara hemma vid 
sjukdomssymtom, vilket fortsatt gäller idag. 
 
 


 
Antal elever (individer) med total frånvaro över 15%  


vt 2020 ht 2020 vt 2021 ht 2021 vt 2022
förskoleklass 91 70 50 126 102
lågstadiet 158 171 188 307 253
mellanstadiet 172 218 207 302 282
högstadiet 332 302 194 412 419
Gymnasiet 174 127 360 408
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Andel elever (%) med total frånvaro över 15% 


 
Förvaltningen genomförde under våren en workshop kring frånvaron i 
kuratorsnätverket för att kartlägga orsaker, konsekvenser och åtgärder kopplade 
till det fortsatt höga antalet elever med frånvaro i våra skolor. I 
kuratorsnätverket är både grundskola och gymnasium representerade. 
 
Nätverket upplever att toleransen för frånvaro har ökat. Under pandemin har 
man utgått ifrån att frånvaro är relaterad till Covid. Det kuratorerna därför 
poängterar är att det nu är viktigt att återgå till att alltid fråga vidare kring 
frånvaro och undersöka om det finns andra orsaker.  
Kuratorerna upplever en ökad frånvaro hos fler elever, mer ströfrånvaro, vilket 
påverkar kontinuiteten i undervisningen både på individ- och gruppnivå.  
 
Det nätverket ser som direkta konsekvenser av pandemin är att fler yngre barn 
(F-3) har haft varit frånvarande mer frekvent än tidigare år, vilket också 
statistiken visar. Man upplever också att fler elever har lägre 
koncentrationsförmåga än tidigare och även fler sociala svårigheter som att t ex 
vara i grupper och i större sammanhang. 


 
Utifrån statistiken lyftes att nergången vt 21 för högstadiet och gymnasiet 
sannolikt var en konsekvens av att man då fick bedriva distansundervisning. 
Man konstaterar att två sjukperioder i en familj, får konsekvensen att en elev 
uppnår 20% frånvaro ganska snabbt. 


ht 2020 vt 2021 ht 2021 vt 2022
förskoleklass 22% 16% 46% 38%
lågstadiet 19% 21% 35% 29%
mellanstadiet 24% 23% 33% 31%
högstadiet 36% 23% 48% 48%
Gymnasiet 18% 13% 37% 43%
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Bedömning 
Kuratorsnätverket har gett förvaltningen ett gott underlag att arbeta vidare med 
under läsåret.  
 
Frånvaron är en faktor vi behöver arbeta aktivt och medvetet med framöver. Att 
en så hög andel elever har varit frånvarande från skolan mer än 15% av 
skoltiden under flera år är oroande. Det är av stor vikt att vi får tillbaka eleverna 
i våra skolor till en högre närvaro.  
Det finns en risk att det för en del elever har blivit en vana att vara hemma, 
vilket kräver insatser för att ändra på. Vi tror därför inte att frånvarotrenden 
automatiskt kommer att vända och gå ner snabbt om vi inte arbetar aktivt med 
attityder kring frånvaro både för personal, vårdnadshavare och elever.  
 
Vi behöver arbeta vidare med och analyser frånvaron utifrån om den är 
återkommande eller sammanhängande i perioder. Insatser som behövs vid olika 
typer av frånvaro varierar. Framöver behövs ett medvetet arbete och en ökad kunskap 
om vad som orsakar frånvaro och främjar närvaro.  
 
Vi ser fortsatt ett behov av ett närvaroteam för de elever som nästan är helt 
frånvarande från skolan. Detta behov har blivit än mer aktuellt nu än tidigare.  
     


Förslag till beslut 
Utbildningsnämnden föreslås att notera informationen, gällande uppföljning av 
hög frånvaro i grundskola och gymnasium, till protokollet.  
      


Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S), 
nämndsledamöterna Rune Kronkvist (), Tim Aulin (SD) och Lars-Olof Wretling 
(L), samt ersättaren Eva Kilström-Widstrand (SD). 


 


Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll, samt att utbildningsförvaltningen får i uppdrag att redovisa vilka 
kompensatoriska åtgärder som satts in på nämndssammanträden den 17 
november 2022. 
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Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll, samt att utbildningsförvaltningen får 
i uppdrag att redovisa vilka kompensatoriska åtgärder som satts in på 
nämndssammanträden den 17 november 2022.      


      


Beslut 
 


Informationen tas till dagens protokoll. 


Utbildningsnämnden ger utbildningsförvaltningen i uppdrag att redovisa vilka 
kompensatoriska åtgärder som satts in på nämndssammanträden den 17 
november 2022 


________________ 


 


 


Exp: 


Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 
Annika Forss, kvalitetsutvecklare 
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§ 153 Dnr 2022-000267 610 


Redovisning av Läsförmåga åk 3. 
 


Sammanfattning  
Målet är att alla elever ska kunna läsa bekanta och elevnära texter med flyt när 
de lämnar årskurs 3. 


Varje år genomförs i april, en screening främst avseende avkodning, i samtliga 
klasser i grundskolan. Syftet är dels tidig upptäckt av läs- och skrivsvårigheter, 
dels att följa samtliga elevers läsutveckling. 


Som ett led i detta genomförs sedan många år en satsning på intensivläsning för 
elever i riskzon för att utveckla läs- och skrivsvårigheter i årskurs 2. De senaste 
åren har även en satsning på intensivläsning i andra årskurser genomförts med 
stöd av statsbidrag.  


En fungerande läsförmåga kräver såväl avkodning som läsförståelse, vilket i 
detta fall innebär att avkodningsförmågan måste vara automatiserad för att 
läsförståelse ska uppnås. 


 


Samtliga elever som har en rimlig möjlighet att delta i screeningen ska göra det 
även om man bara varit i Sverige en kort tid. Bortfallet är därför minimalt 
Analyser görs på skol-, grupp- och individnivå. 


 


Genomgång och analys av årets årskurs 3 kommer att ges enligt följande: 


1. Samtliga deltagande elever 


2. Jämförelse med resultaten då eleverna gick i årskurs 2 


3. Resultat utifrån flickor och pojkar 


4. En inblick i intensivläsningens effekter 


5. Eventuella positiva/negativa trender 


6. Eventuella skillnader mellan olika skolor 


7. Slutsatser utifrån årets resultat   


 


Bedömning 
Totalt deltog 286 elever från kommunens elva F-6 skolor. Därav 143 flickor och 
143 pojkar. 90 elever har annat modersmål.  







 


Utbildningsnämnden 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 


22(44) 
2022-09-22  


 


  
 


 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


     


 


Fördelade Stanine-värden 1-9 för andel elever årskurs 3 år 2022 genomgicks och 
kommenterades. Stanine 3, 4 och 5 redovisar en hög andel elever över 
normalkurvan.  Stanine 6, 7, 8 och 9 är under normalkurvan.  


Av antalet flickor/ pojkar linjärt år 2022 kan utläsas att flertalet pojkar än flickor 
har lägre staninevärden, medan fler flickor än pojkar står för de högre. Vidare 
genomgicks jämförelse mellan årskurs 2 år 2021 med samma lever årskurs 3 år 
2022, elever med intensivläsning läsåret 2020/2021 samt skillnader mellan olika 
skolor. 


Resultat gällande Screening årskurs 3 år 2022; 


34 elever Stanine 1-2 (12 %) 


64 elever Stanine 3 (22 %) 


159 elever Stanine 4-6  (56 %) är där de flesta elever hamnar eller bör hamna. 


29 elever Stanine 7-9 (10%) 


Ett flertal elever med diagnoser ADHD, autism, dyslexi samt intellektuell 
funktionsnedsättning ingår i screeningen.  


Alla oavsett modersmål och ev funktionsnedsättning deltar mer eller mindre, 
men alla elever bedöms efter kunskapskraven och ska så småningom 
betygsättas. 


Möjliga orsaker till redovisat resultat diskuterades. 


   


Förslag till beslut 
Redovisningen av årets screening ses som uppföljning i ärendet. 


 


Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S), 
nämndsledamot Rune Kronkvist (S), ersättaren Eva Kilström-Widstrand (SD). 


 


Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att redovisningen tas till dagens 
protokoll.      


      


Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
redovisningen ska tas till dagens protokoll.      
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Beslut 
 


Redovisningen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Tina Sand, Speciallärare RoS-Teamet 
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§ 154 Dnr 2022-000254 192 


Begäran om remissyttrande avs Motion från Johan 
Grönblad (SD) och Jesper Grönblad (SD) Förskolebarn 
som besöker äldreboenden. 
 


Sammanfattning  
Sverigedemokraterna i Ronneby har genom Johan Grönblad (SD) och Jesper 
Grönblad (SD) lämnat in följande motion till kommunfullmäktige som 
remitterat motionen till utbildningsnämnden för yttrande: 
 
Förskolebarn som besöker äldreboenden 
 
Just nu är det dåligt med stimulans på våra äldreboenden, speciellt pga. 
pandemin som härjat och till följd utav det besöksstopp.  
Jag såg under förra året ett program på tv, förskolebarn som var och besökte 
äldreboende. Jag blev tårögd och fler med mig. 
De äldre upplevdes så mycket gladare, piggare och mer harmoniska. 
Jag som engagerar mig i de äldre på min fritid tyckte att detta vore ypperligt för 
Ronneby Kommun att prova på. 
Detta är något som vi skulle kunna titta på och se fram emot när pandemin går 
mot sitt slut samt att när barnen är friska när de kommer till de äldre. 
Ronneby Kommun har ju flertalet förskolor nära våra äldreboenden och ett 
samarbete borde kunna vara relativt enkelt. 
Detta samarbete borde gynna bägge parter. 
Glädjen som spreds var fantastisk, men gav dessutom friskare och gladare 
äldre. Vi behöver få mer stimulans för våra äldre, Barnen får kompisar vidgar 
sina vyer och lär sig ta ansvar samtidigt som de äldre får känna sig behövda 
och upplever förhöjt människovärde. Det innebär fantastiska mervärden för 
verksamheterna, men framförallt för individerna. 
Ingemar Skoog, professor och äldre psykiatriker, samt Anna Ekdahl, docent och 
överläkare i geriatrik, har tagit fram forskningsdokument som vi kan få ta del 
utav i detta projekt. 
Jag har varit i kontakt med både äldreomsorgen och barnomsorgen i Ronneby 
Kommun och positivt intresse finns för detta förslag. 
Vi har förskolan Junibacken samt äldreboendet Olsgården i Kallinge, som 
skulle passa bra för att pröva detta koncept, förskolebarn som besöker 
äldreboenden. 
 
Sverigedemokraterna yrkar fullmäktige besluta att ge berörda förvaltningar i 
uppdrag att utreda. 
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Bedömning 
Bedömningen är att andemeningen i motionen är god. Möten över 
generationsgränserna är positiva för såväl barn som äldre. Men enligt skollagen 
är det rektorerna som leder och samordnar det pedagogiska arbetet på 
förskolorna och det är därmed upp till respektive förskola att ta initiativ till 
föreslagna samarbeten, samt göra överväganden om lokala förutsättningarna 
finns för ett sådant samarbete. 
 
Det finns dock exempel på goda samarbeten att hämta inspiration ifrån och 
frågan kommer att lyftas i rektorsgruppen. 
     


Förslag till beslut 
Föreslås att utbildningsnämnden föreslår kommunfullmäktige att föreslå 
kommunstyrelsen att avslå motionen med motiveringen att det enligt skollagen 
är rektorerna som leder och samordnar det pedagogiska arbetet vid förskolan 
och att det därmed är upp till respektive förskola att ta initiativ till föreslagna 
samarbeten samt göra överväganden om lokala förutsättningarna finns.      


 


Deltar i debatten 
Ordförande Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S), 
nämndsledamot Tony Holgersson (SD). 


 


Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar följande; 


Utbildningsnämnden tycker att andemeningen i motionen är god. Enligt 
Skollagen är det rektor som leder och samordnar det pedagogiska arbetet. 


Utbildningsnämnden ger utbildningsförvaltningen i uppdrag att diskutera 
förslaget i rektorsgruppen. 


      


Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden anser att 
andemeningen i motionen är god. Enligt Skollagen är det rektor som leder och 
samordnar det pedagogiska arbetet. 


Utbildningsnämnden ger utbildningsförvaltningen i uppdrag att diskutera 
förslaget i rektorsgruppen. 


Utbildningsnämnden anser med detta motionen besvarad. 
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Beslut 
 


Utbildningsnämnden anser att andemeningen i motionen är god. Enligt 
Skollagen är det rektor som leder och samordnar det pedagogiska arbetet. 


Utbildningsnämnden ger utbildningsförvaltningen i uppdrag att diskutera 
förslaget i rektorsgruppen. 


Utbildningsnämnden anser med detta motionen besvarad. 


________________ 


 


 


Exp: 


Kommunfullmäktige 
Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 
Maria Sjölund, kvalitetsutvecklare 
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§ 155 Dnr 2022-000285 600 


Samråd avseende Ronneby kommuns avfallsplan 2023--
2031 (KS2021/479). 
 


Sammanfattning  
Avfallsplanen är ett styrdokument som beskriver Ronneby kommuns arbete med 
avfallshanteringen. Genom avfallsplanen vill kommunen dels skapa 
förutsättningar för en kontinuerlig avfallsplaneringsprocess, dels fortsätta arbetet 
mot en hållbar utveckling. Avfallsplanens fokusområden och mål har 
identifierats utifrån Agenda 2030, nationella miljömål, kommunens strategiska 
målområden, kommunens hållbarhetsstrategi, samt diskussioner med 
nyckelaktörer under avfallsplaneringsprocessen. Avfallsplanens fyra 
övergripande fokusområden är:  
 
1. Minimera avfallets mängd  
2. Öka medvetenheten  
3. Renare miljö  
4. Avfall som resurs  
 
Avfallsplanens syfte är att förebygga avfall, minimera mängden avfall och 
utveckla hanteringen av det avfall som trots det uppstår.  
 
Utbildningsnämnden är en av de instanser som fått en inbjudan att lämna synpunkter på 
avfallsplanen. Samrådstiden pågår fram till och med den 31 oktober 2022.  
Synpunkter lämnas via e-post till kommunstyrelsen@ronneby.se med diarienummer 
KS2021/479 i ämnesraden. 
      


Bedömning 
Bedömningen är att den föreslagna avfallsplanen innehåller de delar som ett 
sådant styrdokument bör bestå av, såsom uttalat syfte, en tydlig 
ansvarsfördelning, uppföljningsbara mål samt en redogörelse för vilka delar i 
planen som bedöms kunna finansieras med befintliga medel och vilka delar som 
kräver utökat uppdrag. Det finns därmed inget att anmärka på.    


 


Förslag till beslut 
Föreslås att utbildningsnämnden ställer sig bakom förslaget till Ronneby 
kommuns avtalsplan 2023–2031 samt meddelar kommunstyrelsen det beslutet. 
    



mailto:stadshuset@ronneby.se
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Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) ställer frågan om utbildningsnämnden ställer 
sig bakom förslaget till Ronneby kommuns avtalsplan 2023–2031. 


      


Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
utbildningsnämnden ställa sig bakom förslaget till Ronneby kommuns 
avtalsplan 2023–2031. 


      


Beslut 
 


Utbildningsnämnden ställer sig bakom förslaget till Ronneby kommuns 
avfallsplan 2023–2031. 
 


________________ 


 


Exp: 


Kommunstyrelsen 
Maria Sjölund, kvalitetsutvecklare 
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§ 156 Dnr 2022-000262 609 


Återrapportering avseende kostnader för 
kamerabevakning Parkdalaskolan. Information. 
 


Sammanfattning  
I december 2021 fattade Utbildningsnämnden beslut om att kamerabevakning 
skulle installeras på Parkdalaskolan. I beslutet fanns angivet att kostnader för 
drift och installationen skulle återrapporteras till nämnden.  


Bedömning 
Utbildningsförvaltningen har i samarbete med säkerhetsskyddschefen och IT-
enheten ordnat så att kamerabevakning på Parkdalaskolan nu är på plats och 
driftsatt.  


 


Ekonomisk redovisning av installation och drift för kamerabevakning 
Parkdalaskolan, som totalt uppgått till 201 tkr: 


 


Inköp utrustning (kameror, server etc):  166 tkr 


Installationsarbete:  35 tkr 


Driftskostnad:   0 tkr/år första 3 åren, därefter ny licens 


 


Kostnaden har tagits inom ramen för projektet Framtidens skolor.  


 


Förslag till beslut 
Utbildningsförvaltningen föreslår att Utbildningsnämnden tar informationen till 
protokollet.  
 


Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S), 
tjänstgörande ersättare Robin Bowin (V). 


 







 


Utbildningsnämnden 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 


30(44) 
2022-09-22  


 


  
 


 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


     


 


Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      


      


Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      


      


Beslut 
 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Erica Hallberg, verksamhetsutvecklare 
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§ 157 Dnr 2022-000289 610 


Uppföljning av mål och indikatorer - Strategiska målen. 
 


Sammanfattning  


I delårsbokslutet ska de strategiska målområdena följas upp. Uppföljningen görs 
i systemstödet Stratsys och på en övergripande nivå. När det gäller de 
strategiska målområdena och nämndmålen är det berörd förvaltningschef som 
har ansvaret att uppföljning/analys genomförs i sin verksamhet. 
Kvalitetsutvecklare eller motsvarande har en stödjande funktion i arbetet.  


Vid bokslut görs en analys av måluppföljningen för varje strategiskt målområde 
och nämndmål. Indikatorerna analyseras på så låg nivå som möjligt i 
organisationen. Detta görs, om möjligt, vid T1 och T2 men alltid vid bokslut. 


För de indikatorer vilka är beslutade av kommunfullmäktige och som endast kan 
följas upp vid bokslut görs en prognos vid T2. För övriga indikatorer, till 
exempel nämndens, behöver ingen prognos göras. 


Vid varje tertial skall också det trygghetsskapande arbetet följas upp. Under det 
strategiska målet Attraktiv och trygg livsmiljö för alla kan man i rapporten ta del 
av hur utbildningsnämnden arbetat med trygghetsskapande åtgärder. I rapporten 
finns inte aktiviteter angivna men några har varit: installera kamerabevakning på 
Parkdalaskolan, revidera ANDTS – strategin, ökad rondering och belysning på 
skolor som varit utsatta för vandalisering, påbörja utbildningen Agera 
Tillsammans som är ett åldersanpassat våldsförebyggande program för 
mellanstadiet samt en planering för att utbilda samtliga rektorer i PDV 
(Pågående Dödligt Våld) tillsammans med säkerhetsamordnare och polis.  


      


Bedömning 
Utbildningsnämndens delårsrapport gällande de strategiska målen och 
indikatorerna är bifogad denna tjänsteskrivelse. Den övergripande analysen i 
kommunen görs sedan utifrån samtliga nämnders rapporter. Det är sedan den 
övergripande analysen som redovisas i kommunstyrelse och 
kommunfullmäktige. Gällande det trygghetsskapande arbetet visar de mätningar 
som gjordes hösten 2021 att den upplevda tryggheten i våra skolor är mycket 
hög. Det innebär att vi fortsätter arbeta på det sätt som vi identifierat som lyckat 
tillsammans med nya aktiviteter och arbetssätt som vi ser som 
utvecklingsområden.  
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Förslag till beslut 
Föreslås att utbildningsnämnden tar informationen avseende 
utbildningsnämndens delårsrapport för de strategiska målen och indikatorerna 
samt det trygghetsskapande arbetet till protokollet.  
     


Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S). 


 


Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      


     


Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      


      


Beslut 
 


Utbildningsnämnden tar informationen avseende utbildningsnämndens 
delårsrapport för de strategiska målen och indikatorerna samt det 
trygghetsskapande arbetet till protokollet.  
 


________________ 


 


 


Exp: 


Kommunstyrelsen/KLF 
Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 
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§ 158 Dnr 2022-000311 214 


Samråd gällande förslag till detaljplan för Hoby 19:1 i 
Bräkne-Hoby, Ronneby kommun. 
 


Sammanfattning  
Ett förslag till detaljplan för Hoby 19:1 i Bräkne-Hoby, Ronneby kommun, är nu 
framtaget. Detaljplanen syftar till att ”skapa en byggrätt för en naturnära 
förskola i stadsdelen Sanden i Bräkne-Hoby”.    
      


Bedömning 
Utbildningsförvaltningen ställer sig positiv till det förslag till detaljplan som är 
framtaget för Hoby 19:1. Förskoleverksamheten i Bräkne-Hoby (pedagoger, 
rektor och verksamhetschef), var involverade i framtagandet av 
planprogrammet, som ligger till grund för den föreslagna detaljplanen.    
      


Förslag till beslut 
Utbildningsförvaltningen föreslår Utbildningsnämnden att ställa sig positiva till 
förslaget till detaljplan för Hoby 19:1.   


      


Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S). 


 


Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) ställer frågan om Utbildningsnämnden ställer 
sig positiv till förslaget gällande detaljplan för Hoby 19:1. 


      


Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att Utbildningsnämnden ställer sig 
positiv till förslaget gällande detaljplan för Hoby 19:1. 
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Beslut 
 


Utbildningsnämnden ställer sig bakom förslaget till detaljplan för Hoby 19:1.   


 


________________ 


 


 


Exp: 


Kommunstyrelsen 
Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 
Erica Hallberg, verksamhetsutvecklare 
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§ 159 Dnr 2022-000036 012 


Årshjul - Utbildningsnämnden sept 2022. 
 


Sammanfattning  
Årshjulet, som reviderats i vissa delar, kommenterades.  


      


Bedömning 
1:e vice ordf Silke Jacob (C) uppger att då utsedda representanter (ersättare) från 
UN inte blivit kallade till Curas sammanträde, avvaktas protokollet. 


      


Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 1:e vice ordf Silke Jacob (C), nämndsledamot 
Tony Holgersson (SD). 


 


Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      


      


Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      


      


Beslut 
 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Akten    
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§ 160 Dnr 2022-000025 627 


Statistik från IFO - UN. 
 


Sammanfattning  
Statistik från Individ och Familje Omsorgsverksamheten (IFO) ang 
orosanmälningar från skolan delgavs utbildningsnämndens ledamöter. 


      


Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M),  tjänstgörande ersättare Johnny Håkansson (S). 


 


Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      


      


Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      


      


Beslut 
 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Ann-Christine Berg, IFO    
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§ 161 Dnr 2022-000027 602 


Kurser och konferenser september 2022 
 


Sammanfattning  
 Några inbjudningar till kurser eller konferenser har inte inkommit till dagens 
nämndssammanträde. 


     


Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      


      


Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      


      


Beslut 
 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Akten 
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§ 162 Dnr 2022-000028 600 


Aktuellt i verksamheten september 2022 
 


Sammanfattning  
 


o Förvaltningschef Tobias Ekblad redogjorde för ökad skadegörelse på 
förskolorna, framför alt i Kallinge. Trygghetsvandring runt förskolorna sker 
för att stävja problemet. Skadegörelse har även drabbat nya Parkdalaskolan. 


o Pågående arbete gällande elförsörjningen och ev risk för avstämning av el 
sker. Översyn avseende åtgärder för att minska elförbrukningen pågår. 


o Satsningar, baserat på statsbidrag, inom förskola/grundskola för att få fler 
barn till bl a förskolorna, samt sätta in åtgärder i tidigt skede inom 
grundskolan sker. 


o Linn Hedlund har tillträtt rektorstjänst fr o m 1 september i 
Johannishus/Listerby förskolor.     


 


Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M), nämndsledamot Tony Holgersson (SD). 


 


Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      


      


Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      


      


Beslut 
 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 
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Exp: 


Akten 
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§ 163 Dnr 2022-000029 002 


Delegationer UN sept 2022 
 


Sammanfattning  
Delegationslista över av förvaltningschefen tagna beslut 2022-08-26, samt lista 
över delegationsbeslut tagna i Verksamhetsområde Förskola 2022-06-13—
2022-06-23, lista över delegationsbeslut tagna i Verksamhetsområde 
Grundskola 2022-05-03—2022-09-02 och lista över delegationsbeslut tagna i 
Verksamhetsområde GyV Vux 2022-06-10--2022-07-01; och delegationsbeslut 
över skolskjutsärenden tagna 2022-08-03—2022-08-29 har delgivits 
utbildningsnämndens ledamöter digitalt. 


      


Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      


      


Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      


     


Beslut 
 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Akten 
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§ 164 Dnr 2022-000030 000 


Delgivningar UN sept 2022 
 


Sammanfattning  
  


 2022.136-612 


Skolinspektionen: Beslut avs ansökan om godkännande som huvudman för 
riksrekryterande estetisk spetsutbildning vid Academy of Music and Business 
Tingsryd. 


 2022.261-214 


Ronneby kommun: Meddelande om granskningsutlåtande. 


 


 2022.325-610 


Protokollsutdrag från Kommunstyrelsen 2022-09-06  (KS §223:2022): 
”Uppföljning och uppdatering av Reglemente för internkontroll och tillhörande 
tillämpningsanvisningar”. 


 2022.327-619 


Ronneby Kulturskola: Skolscen Sydost – Scenkonstfestival i Lokstallarna, 
Karlshamn 18—19 oktober 2022. 


     


Bedömning 
Skolinspektionens beslut avs ansökan om godkännande som huvudman för 
riksrekryterande estetisk spetsutbildning vid Academy of Music and Business 
Tingsryd, samt uppdatering av reglemente för internkontroll och tillhörande 
tillämpningsanvisningar kommenterades. 


     


Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      
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Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      


      


Beslut 
 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Akten 
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§ 165 Dnr 2022-000031 600 


Övrigt Utbildningsnämnden sept 2022 
 


Sammanfattning  
   


o Ordföranden Åsa Evaldsson (M) påminner om barnrättskonventionen och 
hur detta ska tydliggöras i tjänsteskrivelserna. Utbildningsförvaltningen 
avvaktar gemensam mall från kommunledningsförvaltningen, 


o Ordföranden ger förvaltningschefen i uppdrag att diskutera möjliga 
internatboenden, framför allt centralt i Ronneby, inför ev kommande behov 
(Flygteknik yrkeshögskola, Flygteknik gymnasiet, Förskollärarutbildning).  


o Ordföranden ger förvaltningschefen i uppdrag, med anledning av ev risk för 
nätavstängning av el, att göra en översyn av vilka verksamheter som ska 
prioriteras. Hur snabbt kan åtgärder genomföras och var drabbar det 
verksamheten minst? 
Förvaltningschef Tobias Ekblad överlämnar uppdraget åt Staben och 
avvaktar deras sammanställning. Ärendet kommer att lyftas på nästa 
nämndssammanträde den 20 oktober 2022. Risk- och sårbarhetsanalys 
framtogs av utbildningsförvaltningen i samband med Covid. 


o Ordföranden Åsa Evaldsson (M) informerade om Skolkampanj 22-23 – 
Narkotikafri Skola, https://narkotikahundskane.se/narkotikahundar . 
Ordföranden önskar få informationen utskickad till Ronnebys 7-9 skolor och 
gymnasie. 


o Nämndsledamot Rune Kronkvist (S) lyfte åter fråga kring trafiksäkerheten 
vid Parkdalaskolan. Olika åtgärder för att minska hastigheten, trafikbulor 
samt skolpoliser diskuterades. Skolan bör tydligt informera om 
avlämningsplats vid skolan. Flertalet nämndsledamöter instämmer i att 
risken för att olyckor sker är hög. Förvaltningschefen kommer att kontakta 
Teknik Fritid Kultur då flera ledamöter framför en oro för trafiksäkerheten. 


 


Deltar i debatten 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 1:e vice ordf Silke Jacob (C) och 2:e vice ordf 
Stefan Österhof (S), nämndsledamöterna L-O Wretling (L), Rune Kronkvist (S), 
Tony Holgersson (SD) och Tim Aulin (SD), tjänstgörande ersättare Louise 
Edlund (M). 


 



https://narkotikahundskane.se/narkotikahundar
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Yrkanden 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 
protokoll.      


     


Propositionsordning 
Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 
informationen ska tas till dagens protokoll.      


      


Beslut 
 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Lotta Kansikas, Vch Grundskola fvb 
Ronny Mattsson, Vch Gymnasie fvb 
Akten 
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